"A Taste-FULL Celebration" Wave 1 (16 April – 1 June 2025) – Terms & Conditions General Terms & Conditions

- 1. Redemption is available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
- 2. Offers or services cannot be refunded, exchanged for cash, other products or discounts or other considerations.
- 3. Swire Properties Management Limited shall not be liable for any aspect of the products / services, including but not limited to their quality and supply, loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss) or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products.
- 4. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
- 5. Should any disputes arise, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final.

MCL Reel Deal 25th – Terms & Conditions

- CLUB CG members can purchase movie tickets at HK\$25 for the shows on a specified screening date (25 April, 25 May or 25 June 2025) at MCL Citygate Cinema during the promotional period.
- 2. CLUB CG members should redeem e-Voucher in flash offer page in TAIKOO+ app or WeChat Mini Program and present the e-Voucher inside "My Wallet" at MCL Citygate Cinema to enjoy the offer.
- 3. Offer is only applicable to the shows on a specified date and will be invalid after expiration.
- 4. Offer is not applicable to film festivals, alternative programs, live broadcast programs, special screening, group booking and films with special arrangement with film distributors.
- 5. Offer is only applicable to the purchase of movie tickets at box office counter, but not applicable to the purchase of concession items or other premiums.
- 6. Each member can redeem maximum 10 movie ticket e-vouchers on each screening date.
- 7. e-Voucher can only be used once and shall be displayed as "Used" inside "My Wallet".
- 8. Offers are non-transferable, non-refundable and not convertible to cash, products or services.
- 9. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or coupons.
- 10. Quotas apply and are available on a first come, first served basis, while stocks last.
- 11. Offers are only available at MCL Citygate Cinema.
- 12. Other terms and conditions of CLUB CG membership programme and the corresponding merchants apply.
- 13. MCL and Swire Properties Management Limited reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.
- 14. In the event of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
- 15. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited and MCL reserve the right of final decision.

「饌賞盛薈」第一階段(2025年4月16日至6月1日)之條款及細則

一般條款及細則

- 1. 禮品數量有限,先到先得,換完即止。
- 2. 所有已換領的禮品不設退換,亦不可兌換為現金、其他禮物或服務。
- 3. 因使用禮品 (包括但不限於直接或間接) 而造成的損失、破壞、或人身傷害,太古地產管理 有限公司概不負責。
- 4. 本條款及細則之中、英文版如有任何差別,一概以英文版為準。
- 5. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司將保留最終決定權。

「MCL 賞戲狂 25」 - 條款及細則

- 1. CLUB CG 會員於推廣期內以港幣 25 元即可購買 MCL 東薈城戲院指定日子(即 2025 年 4 月 25 日、2025 年 5 月 25 日或 2025 年 6 月 25 日)之電影戲票。
- 2. CLUB CG 會員需於 TAIKOO+流動應用程式或東薈城名店倉微信小程序兌換限時優惠,並親臨 MCL 東薈城戲院出示「我的錢包」內之電子優惠券方可享 MCL 所提供之優惠。
- 3. 優惠只適用於指定日子之電影場次,逾期無效。
- 4. 優惠不適用於電影節、特備節目、直播節目、特典場、包場或團體購票及與電影公司有特別協定之電影。
- 5. 優惠只適用於票房購買戲票時使用,不可於購買小食部產品或禮品時使用。
- 6. 每位會員於每個指定日子最多可換領 10 張電子優惠券。
- 7. 每張電子優惠券只限使用一次,已使用的電子優惠券將會於「我的錢包」內顯示為「已使用」。
- 8. 優惠不可轉讓、退款、兌換現金或其他產品及服務。
- 9. 優惠不可與其他推廣優惠、折扣或現金券同時使用。
- 10. 優惠數量有限,先到先得,換完即止。
- 11. 優惠只適用於 MCL 東薈城戲院。
- 12. 須受 CLUB CG 會員計劃及有關商戶的條款及細則約束。
- 13. MCL 及太古地產管理有限公司保留修改所有條款及細則之權利而毋須事先通知。
- 14. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異,一概以英文版本為準。
- 15. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司及 MCL 保留最終決定權。

「饌賞盛薈」第一階段(2025年4月16日至6月1日)之條款及細則

一般条款及细则

- 1. 礼品数量有限,先到先得,换完即止。
- 2. 所有已换领的礼品不设退换,亦不可兑换为现金、其他礼物或服务。
- 3. 因使用礼品 (包括但不限于直接或间接) 而造成的损失、破坏、或人身伤害,太古地产管理有限公司概不负责。
- 4. 本条款及细则之中、英文版如有任何差别,一概以英文版为准。
- 5. 如有任何争议,太古地产管理有限公司将保留最终决定权。

「MCL 赏戏狂 25」 - 条款及细则

- 1. CLUB CG 会员于推广期内以港币 25 元即可购买 MCL 东荟城戏院指定日子(即 2025 年 4 月 25 日、2025 年 5 月 25 日或 2025 年 6 月 25 日)之电影戏票。
- 2. CLUB CG 会员需于 TAIKOO+流动应用程序或东荟城名店仓微信小程序兑换限时优惠,并亲临 MCL 东荟城戏院出示「我的钱包」内之电子优惠券方可享 MCL 所提供之优惠。
- 3. 优惠只适用于指定日子之电影场次,逾期无效。
- 4. 优惠不适用于电影节、特备节目、直播节目、特典场、包场或团体购票及与电影公司有特别协议之电影。
- 5. 优惠只适用于票房购买戏票时使用,不可于购买小食部产品或礼品时使用。
- 6. 每位会员于每个指定日子最多可换领 10 张电子优惠券。
- 7. 每张电子优惠券只限使用一次,已使用的电子优惠券将会于「我的钱包」内显示为「已使用」。
- 8. 优惠不可转让、退款、兑换现金或其他产品及服务。
- 9. 优惠不可与其他推广优惠、折扣或现金券同时使用。
- 10. 优惠数量有限,先到先得,换完即止。
- 11. 优惠只适用于 MCL 东荟城戏院。
- 12. 须受 CLUB CG 会员计划及有关商户的条款及细则约束。
- **13.** MCL 及太古地产管理有限公司保留修改所有条款及细则之权利而毋须事先通知。
- 14. 如本条款及细则之中英文版本有任何差异,一概以英文版本为准。
- 15. 如有任何争议,太古地产管理有限公司及 MCL 保留最终决定权。